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Abstract (en)
In this arrangement, the horn length at least corresponds to the mathematical horn length, the area of the horn neck is at the most 40 % of the
mathematical horn neck area and the area of the horn opening is at least 30 % smaller than the mathematical horn opening area. The horn can be
partially formed by a corner of the living room, by the shelf, the rear window and one side window of a motor vehicle. The invention includes folded
and linear horns. The required volume is considerably reduced by the invention.

Abstract (de)
Bei einer Anordnung für Baßlautsprecher mit einem Schalltrichter, entspricht die Trichterlänge mindestens der rechnerischen Trichterlänge,
beträgt die Trichterhalsfläche höchstens 40 % der rechnerischen Trichterhalsfläche und ist die Trichteröffnungsfläche mindestens 30 % kleiner als
die rechnerische Trichteröffnungsfläche. Der Trichter kann teilweise von einer Wohnraumecke, von der Hutablage, dem Rückfenster und einem
Seitenfenster eines Kraftfahrzeugs gebildet werden. Die Erfindung schließt gefaltete und geradlinige Trichter ein. Das benötigte Volumen wird durch
die Erfindung erheblich verringert.
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